
OB TEDNU PROMETNE VARNOSTI
»UČENCI MOŠČANSKIH OSNOVNIH ŠOL PRI PREDSEDNIKU

SKUPŠČINE OBČINE UUBLJANA MOSTE-POLJE«
Skoraj že ustaljena navada, ki jo lahko prekine le taka situacija. kot je bila lani

vojna. je, da se učenci - prometniki srečajo s predsednikom Skupščine občine. Ob
taki priliki mu šolarji prikažejo prometne probleme, ki so v okolici njihove šole
oz. v krajevnih skupnostih, iz katerih učenci so.

Seveda želja je velika, dejstva pa so drugačna. Moramo pa povedati, da so taka
srečanja iz prejšnjih let obrodila kar nekaj uspehov, saj nam je predstavnik
Občinskega sekretariata za urbanizem in varstvo okolja g. Jože Piškur. plastično
predstavil kaj se je oz. česa se ni naredilo. pri tem pa poudaril. da so tudi pešci.
vozniki in drugi uporabniki prometnih površin dokaj malomarni, saj ne uporab-
Ijajo tistega, kar imajo (primer podhoda v Štepanjskem naselju).

Učenci so svoje težave pri prihodu v šolo in iz nje ter v svojem prostem času.
nizali drugo za drugo. Za vsako sta imela g. predsednik in predstavnik sekretari-
ata za urbanizem in varstvo okolja pripravljen odgovor tako, da smo bili vsi
zadovoljni. Več kot očitno je, da vsi poznajo prometne zagate tako v Sostrem.
Zalogu in Polju. kot na drugih prometnih objektih naše občine. Toda žal se
dostikrat merijo taka dela skozi prizmo denarja in če tega ni, se nam tudi taki
problemi kopičijo drug za drugim.

Dobro razpoloženje in pa občutek, da le nekdo skrbi za našo varnost. se je ob
napolitankah in soku še stopnjevalo. V sproščenem razgovoru srao zvedeli za
probleme. o katerih verjetno ne bi nikoli nič slišali. Prijazen sprejem in klepet
bosta prav gotovo pripomogla k hitrejši obnovi ali delu na najbolj perečih
prometnih zagatah naše občine.

UČENCI - PROMETNIKI OSNOVNE ŠOLE JOŽE MOŠKRIČ


